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متن پرسش

سلام استاد: استاد من یک سالی میشه با شما و کتابهاتون آشنا شدم و کتاب آشتی با خدا و معرفت

نفس را خوندم و تو تلگرام جزو کانال ده نکته معرفت نفس هستم از مطالبی که فرستاده شده خیلی

رو خودم و فکر می کنم چند روزی میشه که این افکار اومده تو ذهنم و نمیدونم درسته یا نه؟!!!

میخوام ببینین درست برداشت کردم یا نه خیلی ممنونم از این همه محبتی که به ما جوان ها دارید و

خدا خیرتون بده که تو این موقعیت بد زمانه راهی را به ما نشون دادید که بتونیم از ظلمات ان شاءاالله

نجات پیدا کنیم افکارم اینهاست استاد: خدا جامع تمام اسماء االله هست و خدا وجود مطلق است.

خدا ظهورش به تمام مخلوقاتش است. مثل آسمان و دریا و .... ما هم مخلوقات خداوندیم و یکی از

ظهور های خدا هستیم. فرق من با تمام مخلوقات خداوند اینه که خدا این قابلیت را در من قرار داده

که مثل خودش بتونم جامع اسماء االله باشم با اینکه ملائکه میتونن فقط یکی از اسماء االله را داشته

باشن. جنس نفس من وجود و خدا هم وجود مطلق. من ظهور خدا هستم که قابلیت داشتن تمام

اسماء االله را مثل خدا دارم. حضرت محمد (ص) و ائمه (ع) هم ظهورهایی از خدا هستند که تونستن

به این درجه که داشتن تمام اسماء االله برسن پس برای همین بعد از خدا از لحاظ شدت وجودیشون و

نورانیتشون قرار میگیرن و بعد از اونا ملائکه هستن که دارای یکی از اسماء االله هستن و بعد ما

انسانها که وجودی ضعیف هستیم که از اسماء االله هیچی نداریم. عالم ماده عالمی هست که انسان در

یه امتحانی که با اینکه در عالم ماده است به میزان دل کندن از تجملات و انجام واجبات و ترک

محرمات و توجه به عالم معنا و توجه به اینکه به میزانی که از لذت های عالم ماده دور بشه امتیاز

وجودی و نورانیت اش زیاد میشه و به داشتن اسما االله و اون نور نزدیک میشه . پس نماز و دعا و

وضو صرفا برای دعا کردن نیست اینا وسیله هستن که ما بتونیم با عالم وجود ارتباط برقرار کنیم و اونا

قوی کنیم امتحان خدا هم برا همینه در هر امتحان خدا هم بیرون بیایم شدت نفس زیاد میشه . اصلا

این دنیا مثل یه عالمی که ما توشیم که امتحان پس بدیم که بتونیم برسیم به جایگاه ائمه پس ما نماز

و روزه رابرای خدا انجام نمیدیم ،این کار را انجام میدیم که خودمون شدید بشیم . ثواب کلمه ی

مترادفش شدید شدن روح و گناه دوری از راه پس خدا خدایی نیست که عاشق خودش تنهاباشی و

خدا خدایی نیست که بالا تو اسمان باشه که براش نمار بخونی خدا وجودی است که شامل همه ی

اسما االله و کمالات مطلق است و ما باید عاشق اون کمالات باشیم و صرفا توجهمون نباید فقط به خود

تنها خدا باشه باید توجهمون و عشقمون به او کمالات باشه که به ازای نزدیک شدن بهش ،شکل اون

میشیم جامع اسما االله میشیم ،یعنی خدایی که یه عمر تصور میکردیم خدای ذهنی و تصورات



اشتباهمون بوده !!! خدا جامع اسما االله و به شکل چیزهای مختلف ظهور میکنه و ما هم ظهوری از

اونیم و میتونیم مثل اون باشیم جامع اسما االله برا همین هم خدا به هم گفت سجده کنید به انسان

چون مرتبه اش انقدر زیاده و میتونه جامع اسما االله باشه مثل حضرت محمد و حضرت فاطمه . نباید

عاشق یه چیز به اسم خدا باشیم که یدونه است باید عاشق جایگاه و مرتبه اش باشیم برا همین هم

خدا و پیامبر و ائمه و امامان همشون یک راهن و کلا نور واحد چون همشون دارای اسما االله و

مرتبهی نورانیت بالا و خورشیدن برا همین عشق به ائمه در اصل عشق به خدا است در اصل خدا

امامان و پیامبرها را برامون فرستاد تا ما بفهمیم چیکار باید انجام بدیم تا به درجه ی که باید برسیم

برسیم . استاد خواهش میکنم جاهایی که اشتباه فهمیدم را برام توضیح بدین . ممنونم از زحمات

بسیارتون .

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: من که از دقت شما در این موضوعات لذت بردم. به گفتهی عرفا؛ همین راهی را که پیدا کردهاید، بگیرید و جلو روید

تا خودِ خداوند هرچه بیشتر خود را به شما نشان دهد. موفق باشید


